

社區參與 Community Engagement

為了提升公眾對精英運動項目的關注，並加強精英運動員與社區的聯繫，體院於年度內舉辦了約200項社區參與活動，於體院及外展活動分別接待約2萬位參加者。

年度內，來自社區參與的收入逾1,800萬港元，相當於體院經常開支的4.15%，較去年增加29%。體院課程的收益依然是主要的社區參與收入來源，其餘收入則來自飲食服務、出租設施、停車場收費、企業活動和體育旅舍。

二零一四/一五年度內，體院並未接獲任何公眾按體院公開資料守則所作出的直接或轉介查詢。

With the aim of increasing elite sport visibility and community connectivity with elite athletes, the HKSI undertook approximately 200 community engagement programmes in 2014/15, providing access to approximately 20,000 participants at the HKSI and roughly 20,000 at outreach events.

A total of HK\$18 million in community engagement income was generated, representing 4.15% of the HKSI's total expenditure and a 29% increase over last year's figure. Revenue generated from HKSI courses remained the major source of community-engagement income. Other sources of income included catering services, facility rentals, car park fees, corporate events and sports residence.

In 2014/15, no public enquiries were made or referred to the HKSI Code of Access to Information.



體院為各持份者舉辦不同類型的活動，與社區保持緊密聯繫。
The HKSI engages with the community through a variety of programmes targeted at different stakeholders.

